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Valsts prezidente Vaira Vīķe-Freiberga Ņujorkā tikās arī ar Amerikas Arpolitikas komiteju un uzstājās tajā ar runu, uzsverot

Latvijas un Baltijas reģiona vēsturiskos, šodienas un rītdienas attīstības akcentus. Pēc prezidentes sacītā, jaunā gadsimta

Eiropai jābūt atvērtai Eiropai, kurā svarīgas būtu Eiropā gadsimtu gaitā attīstītās vērtības un kurā katrai valstij ir

vienlīdzīgas iespējas piedalīties reģionam kopīgu lēmumu pieņemšanā.

Runājot par Latvijas centieniem iestājai ES un NATO, Valsts prezidente uzsvēra Baltijas valstu vienotības un sadarbības

nozīmību. Izsakoties par Baltijas valstu reģionu kā mierīgu un stabilu, Valsts prezidente informēja par Latvijas un Baltijas

valstu kopīgiem pūliņiem aizsardzībā, atzīmējot V.Vīķes-Freibergas nesen apmeklēto BALTDEFCOL koledžu Tartu, šo valstu

piedalīšanos miera uzturēšanas spēku vienībās. Atskatoties Eiropas 20.gadsimtā un Latvijas vēsturē, Valsts prezidente

pateicās ASV par principiālo atbalstu neatkarībai demokrātijas stiprināšanā.
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